
Zápis z jednání komise 

Životního prostředí a veřejného prostoru

Datum konání: 19. ledna 2015

Místo konání: ÚMČ Jírova 2

Přítomen/přítomna: Bružeňák Lukáš, Čada Miloslav, Fišer Václav, Kremláčková Edita, Merta Jan, 
Nečasová Helena, Novotná Jitka, Skotal Jan, Vrána Martin

Staněk David, Vondráčková Eliška

Omluven/omluvena: Kozlovská Milada

Nepřítomen/nepřítomna:

Body jednání

1. Zahájení a schválení programu zasedání

2. Představení členů komise a organizační informace. Termíny zasedání na 1.pololetí 2015:16.2., 
23.3.,27.4., 18.5., 15.6.

3. Vize práce a působení komise -  návrhy, zájmová témata jednotlivých členů komise a diskuze. Komise 
navrhuje zřízení samostatné sekce pro životní prostředí a veřejný prostor na webu ÚMČ a v Líšeňských 
novinách (zodpovídá E.Vondráčková). J.Merta se bude informovat na MMB na mapu-sběr odpadu v MČ.

4. Základní seznámení s aktuální situací péče o zeleň a údržby čistoty v MČ ( místostarostka 
E.Vondráčková) a diskuze. Téma bude přesunuto na další zasedání komise.

5. Posouzení žádostí o dotaci typu A na rok 2015 (Žadatelé: Český svaz ochránců přírody Pozemkový spolek 
Hády, Český svaz včelařů ZO Brno-Líšeň, Kynologický klub Brno-Líšeň, Kynologický klub Brno-Židenice, 
Myslivecká společnost Staré Zámky)

Usnesení viz samostatná příloha zápisu

6. Různé:
J. Merta upozornil na možnost dotace z Programu podpory sídelní zeleně (SFŽP) s uzávěrkou 31.3.
H.Nečasová- možnosti využívání parku u zámku veřejností-diskuze.

Přílohy:

1. Prezenční listina

2. Usnesení k žádostem o dotaci na rok 2015

Datum a zpracovatel zápisu: 22. ledna 2015, Edita Kremláčková 

Podpis předsedy/předsedkyně komise: Edita Kremláčková



PŘÍLOHA 2 ZÁPISU KOMISE ŽIVOTNÍHO PROSTŘEDÍ A VEŘEJNÉHO PROSTORU ze zasedání 19.1.2015

Doporučení komise k žádostem o dotaci z rozpočtu ÚMČ na rok 2015

ŽADATEL POŽADOVANÁ
DOTACE

ÚČEL DOPORUČENÍ KOMISE A ZDŮVODNĚNÍ/HLASOVÁNÍ

Český svaz ochránců přírody 
Pozemkový spolek Hády

9.000 Kč Pomůcky pro sběr 
odpadu, odvoz 
odpadu

DOPORUČUJE ŽÁDOST K PODPOŘE V PLNÉ VÝŠI 9.000 Kč
Zdůvodnění: Projekt je prospěšný pro životní prostředí v okolí Líšně a předpokládá 
zapojení veřejnosti. Žádost obsahuje popis aktivit a harmonogram. Rozpočet je 
přiměřený a konkrétní.
Hlasování- pro návrh: 9, proti: 0, zdržel se: 0

Český svaz včelařů 
ZO Brno-Líšeň

35.000 Kč? Materiál na
programy,
doprava-exkurze

DOPORUČUJE ŽÁDOST K PODPOŘE S VÝHRADOU K VÝŠI POŽADOVANÉ DOTACE 
Zdůvodnění: Projekt je smysluplný a přínosný. Jsou popsány aktivity, 
harmonogram a uveden počet účastníků. Rozpočet není zcela srozumitelný a 
konkrétní. Částka za autobus exkurze je nepřiměřeně vysoká.
Hlasování- pro návrh: 9, proti: 0, zdržel se: 0

Kynologický klub Brno-Líšeň 25.000 Kč Náklady na 
materiál na opravu 
zařízení areálu 
klubu

NEDOPORUČUJE ŽÁDOST K PODPOŘE
Zdůvodnění: Organizace nedoložila informace, které by prokazovaly přínos pro širší 
líšeňskou veřejnost.
Hlasování- pro návrh: 9, proti: 0, zdržel se: 0

Kynologický klub 
Brno-Židenice

4.000 Kč Náklady na 
materiál a opravu a 
údržbu areálu 
klubu

DOPORUČUJE ŽÁDOST K PODPOŘE V PLNÉ VÝŠI 4.000 Kč
Zdůvodnění: Organizace v roce 2015 pořádá programy pro děti a veřejnost v okolí 
Líšně a doložila k tomu konkrétní informace. Rozpočet je přiměřený a konkrétní. 
Hlasování - pro návrh: 8, proti: 1, zdržel se: 0

Myslivecká společnost 
Staré Zámky

25.000 Kč Nákup kachny 
divoké, bažanta 
obecného, materiál 
na chovná zařízení

NEDOPORUČUJE ŽÁDOST K PODPOŘE
Zdůvodnění: Účel dotace je pro životní prostředí nežádoucí. Jedná se o umělé 
navyšování geneticky nepůvodních druhů, které mohou negativně ovlivňovat 
původní společenstva zvířat a kvalitu vody. Přežití zvířat nedoloženo. 
Hlasování- pro návrh: 9, proti: 0, zdržel se: 0

Zpracovala: Edita Kremláčková, předsedkyně komise, 22.1.2015


